



晟泰机械 构筑未来

临沂晟泰机械有限公司



电话：0539-7333278 7333369

传真：0539-8469756

手机：13395497788

邮箱：zgstjx@163.com

网址：www.zgstjx.com

联系人：周经理

地址：山东省临沂市化武路与科技大道交汇处

山东·临沂

企业简介

临沂晟泰机械有限公司是一家专业生产各类工程机械管件及发动机配套管件的机械公司，公司坐落在风景秀美的全国商贸物流名城山东省临沂市，公司主要生产工程机械用各种规格中冷器管、不锈钢排气管、进出气钢管、连接管、伸缩管等管件及发动机配套管件，公司已于2009年通过ISO9001:2008质量管理体系认证，并于2021年通过了IAFT 16949:2016管理体系认证。

公司已与山东临工、潍柴动力、济南重机、凯斯特、福田雷沃、山重建机、福建晋工、道依茨法尔、泽鲁机械、英轩重工、意大利恩弗里奥、日本竹内工程机械等多家国内外大中型企业建立了长期配套合作关系，深受用户好评。

公司遵循“质量第一、追求卓越”的质量方针，“客户至上、合作共赢”的经营理念，秉承“优质服务是我们的职责、用户满意是我们的目标”的服务宗旨竭诚为国内外广大用户提供一流的产品和满意的服务。

Linyi Shengtai Machinery Co., Ltd. is a professional manufacturer of all kinds of construction machinery pipe fittings and engine supporting pipe fittings. The company is located in the beautiful city of Linyi, Shandong Province, the company mainly produces various specifications for construction machinery intercooler pipe, stainless steel exhaust pipe, gas inlet and outlet steel pipe, connecting pipe, telescopic pipe and other pipe fittings and engine accessories, the company has passed ISO9001:2008 Quality Management System Certification in 2009, and in the 2021 passed the IAFT 16949:2016 management system certification.

The company has established long-term cooperative relations with a number of large and medium-sized enterprises at home and abroad, including Shandong Lingong, Weichai power, Jinan Heavy Machinery, Koester, Fukuda Revo, Shan Reconstruction Machinery, Fujian Jingong, Deutzfal, Zulu machinery, Yingxuan heavy industry, Italian Enfrio, and Japanese Takuchi engineering machinery, well received by users.

The company follows the “Quality first, the pursuit of excellence” quality policy, “Customer first, win-win cooperation” business philosophy, adhering to the “Quality service is our responsibility, customer satisfaction is our goal,” the purpose of the service for domestic and foreign customers to provide first-class products and satisfactory service.

企业资质



➤ 中冷器进出气钢管系列
Intercooler inlet and outlet steel pipe series



➤ 排气管系列 Exhaust pipe series



➤ 消音器、油管系列 Silencer, tubing series



➔ **伸缩管系列** Telescopic tube series



➔ **过渡钢管系列** Transition pipe series





➤ 产品装配 Product assembly



➤ 滤油机 TTC-50
Oil filter



额定功率: 1.5KW 额定电压: 220V
流量: 50L/MIN 过滤精度: 5UM
重量: 80KG